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PROTOKÓŁ NR 3/2024 

 

z wspólnego wyjazdowego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych, Komisji Rewizyjnej 

oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 3 czerwca 2024 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli 

1. Członkowie Komisji Finansów: Krzysztof Zembrowski, Krzysztof Rzepniewski, 

Bartłomiej Dworakowski, Przemysław Orzełowski, Dariusz Kruszewski,  

2. Członkowie Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych: 

Bartłomiej Dworakowski, Nina Góralczuk, Barbara Tuszewicka, 

3. Członkowie Komisji Rewizyjnej: Koptewicz Walentyna, Nina Góralczuk, Grzegorz 

Twarowski, Barbara Tuszewicka,  

4. Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: Marcin Niewiarowski, Katarzyna 

Zalewska, Krzysztof Zembrowski, Krzysztof Rzepniewski, 

 

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji Rady Gminy, w dniu 3 czerwca 

2024 r. o godzinie 9:00 odbyło się wspólne wyjazdowe posiedzenie Komisji Rady Gminy. Na 

przewodniczącego posiedzenia wybrano Pana Krzysztofa Zembrowskiego, który przedstawił 

zebranym porządek posiedzenia: 
 

 

Ad pkt. 1, 2 i 3 Radni rozpoczęli komisje od obejrzenia szatni i łazienek należących do 

kompleksu boisk Orlik. Jednogłośnie stwierdzili, że generalny remont pomieszczeń jest 

konieczny. Radny Grzegorz Twarowski omówił szczegółowo zakres planowanych prac. 

Powiedział, że razem z wójtem, Panią Monika Kruszewską i projektantem rozważali najlepsze 

rozwiązanie żeby wyremontować ten budynek. Ostatecznie stanęło na tym, że wszystkie ścianki 

działowe w środku zostaną rozebrane a na ich miejsce powstaną inne. Konstrukcja zostanie 

nienaruszona ale z zewnątrz będą do niej przykręcone płyty elewacyjne. Postaramy się najpierw 

przygotować projekt remontu a następnie ogłoszony zostanie przetarg żeby wykonawcy mieli 

podstawę do wyceny inwestycji. Radni mówili również, że na boisku Orlik należy podkleić 

murawę, wymienić niektóre uszkodzone elementy ogrodzenia. Zauważyli też, że nie ma osoby 

która zadbałaby o otoczenie boiska, wykosiła trawę czy odchwaściła ogrodzenie boiska. Mówili 

że to kto ma zadbać o teren wokół boiska powinna ustalić gmina.  

Następnie radni udali się na boisko, którym dysponuje Klub piłkarski Bocian Boćki. Pan 

Bartłomiej Dworakowski mówił, że boisko zlokalizowane jest na działce należącej do Kółek 

Rolniczych. Radni rozmawiali o tym kto może opłacać podatek za tę działkę i jak można 

rozpocząć rozmowy w kwestii przejęcia działki na własność. Radni pytali z czego utrzymuje 

się klub piłkarski, czy ma sponsorów. Pan Bartłomiej Dworakowski opowiadał o działalności 

klubu, mówił również, że pieniądze które otrzymują w ramach konkursu  od gminy to jest 

kropla w morzu potrzeb. Tłumaczył, że zawodnicy grający w klubie mają propozycje przejęcia 

przez inny klub za dobre pieniądze czego my nie możemy im zaoferować. Powiedział, że inne 

gminy sąsiednie wspierają rodzime kluby piłkarskie kwotami w setkach tysięcy i te kluby się   
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Następnie radni odwiedzili świetlicę wiejską we wsi Siekluki. Radny z tego rejonu prosił o 

wsparcie na remont elewacji, z której odpada tynk. Później radni pojechali na drogę Siekluki – 

Siedlece, która ma być wkrótce remontowana. Radni mówili o tym, że drogę należy poszerzyć 

ale z tego co mówiła na poprzedniej komisji wójt jeden z właścicieli nie zgadza się na oddanie 

części działki pod drogę.  

Kolejnym miejscem był most na rzece Nurzec pomiędzy Torulami i Burchatami. Radni 

stwierdzili, że most jest w tak złym stanie, że żadne pojazdy nie powinny po nim jeździć bo 

stanowi on zagrożenie dla życia i zdrowia. Bezwzględnie zapowiedzieli rozmowy ze 

starostwem. 

Radni odwiedzili także świetlicę wiejską we wsi Bodaki. Sołtys mówił, że w tym roku planuje 

wymianę stolarki drzwiowej.  

Następnie radni pojechali do wsi Szumki gdzie sołtys zaprowadził ich na zarośnięty i 

niezadbany cmentarz z I wojny światowej. Mówił, że 5 lat temu byli tu radni z poprzedniej 

kadencji i do nich również apelował o uporządkowanie cmentarza i ogrodzenie go, ale do chwili 

obecnej nic takiego się nie wydarzyło. Sołtys mówił również o drodze we wsi i nieopodal lasu, 

które wymagają remontu. Na zakończenie dodał, że Szumki zostały zapomniane i prosił o 

wsparcie radnych w inwestycjach tej wsi.  

Kolejnym punktem komisji była droga z Wiercienia do drogi Boćki – Starowieś. Na drodze 

czekał na radnych Sołtys wsi Hawryłki i jeszcze jeden mieszkaniec Hawryłek. Panowie mieli 

ze sobą pismo skierowane do Wójta i radnych z prośbą o wsparcie miejscowości w budowie 

nowej świetlicy. Mówili, że Pan Krzysztof Rzepniewski oddaje dobrowolnie swoją działkę pod 

budowę świetlicy i prosili o pomoc finansowa w jej wybudowaniu, a będą to robić własnymi 

siłami pracy rąk ludzkich. Radni mówili, że świetlica jest to ogromne przedsięwzięcie a 

zarazem wyzwanie dla mieszkańców, bo nie wystarczy ją postawić ale trzeba też o nią dbać. 

Podkreślili, że teraz trzeba prowadzić rozmowy z wójtem i skarbnikiem gminy aby wypracować 

najkorzystniejsze dla wszystkich rozwiązanie.  

Następnie Radny Krzysztof Rzepniewski pokazał radnym miejsce gdzie z drogi zostało 

wybrane około 0,5 metra żwiru i wywiezione przez wykonawcę na teren innej gminy. Pokazał 

również nowe przepusty, które zostały tak wykonane, że już są podmyte przez wody opadowe. 

Na drodze pojawił się były radny z tego rejonu zarzucając obecnemu radnemu, że droga nie 

jest robiona ponieważ Pan Rzepniewski jest temu winny. Doszło do wymiany argumentów 

między Panem Krzysztofem Rzepniewskim i Wojciechem Wiercińskim. Radni stwierdzili, że 

przyjrzą się bliżej tej sprawie i wyjaśnią jaka jest przyczyna iż remont drogi stoi w miejscu bo 

wójt mówi o problemach z wykonawca a Pan Wojciech Wierciński mówi, że wstrzymaniu 

remontu drogi jest winny radny Krzysztof Rzepniewski.  

Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

Przewodniczący Komisji 

  Krzysztof Zembrowski 

 


